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Generalforsamlingen åpnes tirsdag 15. november kl. 16:24

Antall oppmøte: 13
Antall stemmeberettigede: 13

1. Valg av ordstyrer
Forslag til vedtak
Åshild Wiik Seierstad velges til ordstyrer

Avstemming
Enstemmig vedtatt

2. Valg av referent
Forslag til vedtak
Victor Botnevik velges som referent

Avstemming
Enstemmig vedtatt

3. Valg av tellekorps
Forslag til vedtak
Hermann Sjåvåg velges til tellekorps

Avstemming
Enstemmig vedtatt

4. Godkjenning av innkalling og dagsorden
Spørsmål og kommentarer
Ingen

Forslag til vedtak
Innkalling og dagsorden godkjennes

Avstemming
Enstemmig vedtatt
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5. Godkjenning av protokoll fra forrige generalforsamling
Spørsmål og kommentarer
Ingen

Forslag til vedtak
Protokoll fra forrige generalforsamling godkjennes

Avstemming
Enstemmig vedtatt

6. Orientering fra styremedlemmene. Fremlegging av semesterrapporter

Styrets medlemmer legger frem deres semesterrapporter for Generalforsamlingen.

President Åshild Wiik Seierstad

Secretary General Victor Botnevik

Treasurer Marianne Müller
- Kontroll på budsjett og økonomi
- Forefallende arbeid, mye tilbakebetaling av utlegg fra styremedlemmer og andre
- Alt i alt, en god periode for økonomien i ELSA

Vice President in charge of Marketing, Maria Endresen Stornes
- Arbeidet har gått fint, men skulle gjerne sett at ELSA var enda mer synlig på fakultetet

og er åpen for innspill

Vice President in charge of Academic Activities, Synne Kristine Mork
- Prosedyrekonkurransen har gått veldig bra, med bra kok og gode kursholdere som i fjor
- Forberedelser til forhandlingskonkurransen er i gang
- Et lag påmeldt til Helga Pedersen Moot Court Competition

Vice President in charge of Seminar and Conferences, Emma Natvig Backe
- Alle verv er fylt opp
- Planlegging av studietur er godt i gang

- Destinasjon blir Paris, med muligheter for å besøke en annen by i nærheten også

Vice President in charge of Professional Development, Diana Zeqa
- Arbeid med trainseeships er godt i gang, og publiseres 16. November
- Generelt god kok blant gruppen og vervholderne arbeidet godt
- Kursholder for Legal English, Kevin Harris, kommer fysisk til Dragefjellet for å avholde

kurset
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Vice President in charge of Human Rights, Hermann Sjåvåg
- Human Rights fikk flest søkere blant alle ELSA-gruppene, med mye spennende arbeid

blant de mange undergruppene.
- Ny-oppstartet samarbeidsgruppe med Mennesker i Limbo er nytt og arbeider godt
- Samarbeidsgruppen med Raftostiftelsen avholdt foredrag på Dragefjellet, men oppmøte

var litt magert
- Researchgruppen har skrevet artikkel om situasjonen i Iran, som vil publiseres i årets

siste utgave av Injuria
- Arrangementsgruppen har slitt med å finne aktører til å stille opp på ELSA Day, og har

fått mye avslag
- Endrer litt fokus på ELSA Day, med flere stands og infomøter snarere enn hele

foredrag.
- Human Rights er en temmelig ny gruppe, men det er gledelig å se at alle vervholderne er

fylt opp. Mye potensiale i gruppen og det er fint å se at så mye arrangement blir
gjennomført.

Vice President in charge of Arbeidslivsdagene (ALD), Mari Marte Olsen Andal
- Arbeidslivsdagene er godt i gang med arbeidet, og dato er 25. – 26. januar
- Mange aktører vil delta, både fra det offentlige og private. Også internasjonale aktører vil

stille
- Styret for ALD 2024 er innstilt, der representant fra ELSA skal vedtas på denne

generalforsamling

Vice President in charge of Social, Vilde Vatn
- Høsten startet med fadderhelg for utvekslingsstudenter, og det ble skøytedag for alle

disse i november
- Sosiale arrangement for alle vervholdere også
- Blir julebord for alle vervholdere lørdag 26. november

Spørsmål og kommentarer
Ingen
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7. Gjennomgang av ELSA Bergens økonomi
Gjennomgang av gruppens økonomi ved økonomiansvarlig Marianne Müeller

a) Godkjenning av regnskap for studieåret 2021/2022

Revisors beretning
- Økonomien til ELSA er god

Spørsmål og kommentarer
Ingen

Forslag til vedtak
Generalforsamlingen godkjenner fjorårets budsjett og regnskap

Avstemming
Enstemmig vedtatt

b) Gjennomgang av foreløpig budsjett og regnskap for året 2022/2023

Få endringer siden budsjettet ble vedtatt i vår
- Liten og stor studietur ble slått sammen
- Budsjett til LM ble økt med 50 000,-

Spørsmål og kommentarer
Ingen

Forslag til vedtak
Generalforsamlingen godkjenner foreløpig budsjett og regnskap for 2022/2023

Avstemming
Enstemmig vedtatt

8. Gjennomgang av budsjett og regnskap for LM H22
Generalsekretær Victor Botnevik presenterer endelig budsjett og regnskap for Landsmøtet (LM)
H22

a) Gjennomgang av budsjett og regnskap for LM H22

b) Godkjenning av budsjett og regnskap for LM H22

Spørsmål og kommentarer
Ingen
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Forslag til vedtak
Budsjett og regnskap for LM H22 godkjennes

Avstemming
Enstemmig vedtatt

9. Endringsforslag

a) Forslag om økt støtte til Studietur v/Emma Natvig Backe

Begrunnelse
- Målet er å skape en flott tur med godt innhold
- Foreløig budsjett er på 47 000,-, som kun vil være nok til å gjennomføre tur for 12-13

stykker
- Målet er å ikke ha for stor egenandel. Med foreløpig budsjett er beste utsikter for

egen andel på 5000-8000,-
- Overordnet mål er å sikre en god tur for så mange studenter som mulig, med en

akseptabel egenandel for folk flest på studiet

Spørsmål og kommentarer

Hermann: hvordan vil dette påvirke økonomien til ELSA Bergen?

Marianne: uten ny inntektskilde vil ikke være bærekraftig på langsikt

Mie Tveit: søker om inntil 50 000,- og

Emma Natvig Backe: en godt gjennomført i år vil kunne skape bedre grunnlag for å skaffe seg
sponsormidler fremover

Åshild: hvor stort er studietur-budsjettet til ELSA Tromsø?

Mie Tveit: 120 000,- med buffer på 30 000,- Målet er å sikre flest mulig deltakere og best mulig
innhold, så lar dette seg ikke gjøre med nåværende budsjett.

Åshild: enig med mye som er blitt sagt, men tenker det er viktig også for profileringen til ELSA

Mari-Marte: Hvordan vil forskjellen på egenandelen være med nåværende og tiltenkt budsjett
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Diana Zeqa: kan være verdt å besøke advokatkontorer med baser i andre land, og dermed øke
interessen for økonomisk støtte

Herman: dersom vi tar disse foreslåtte 50 000,-, hvor mye vil være igjen på sparekonto til ELSA
Bergen?

Marianne: om forslaget vedtas, vil antall sparemidler være på 700 000,-

Forslag til vedtak
Forslaget vedtas

Avstemming
Enstemmig vedtatt

b) Forslag om endring av ELSA Bergens arbeidsregler § 2-2 om Directors
v/Hermann Sjåvåg

Forslag om endring av ELSA Bergens arbeidsregler § 2-2 om Directors

Spørsmål og kommentarer
Ingen

Forslag til vedtak
Foreslått endring vedtas

Avstemming
Enstemmig vedtatt

c) Forslag om å dele Go International-fondet med Professional Development

v/Emma Natvig Backe og Diana Zeqa

Forslag om å dele Go International-fondet med Professional Development

Opprinnelig forslag til vedtak
Go International-fondet fordeles mellom Seminar & Conferences og Professional Development

Begrunnelse
Budsjettet til PD er stramt, og VPPD og VPS&C er enige om å slå sammen økonomiske krefter
for å bedre

Spørsmål og kommentarer
Emma Natvig Backe: skal honorerte traineeships få samme støtte som ikke-honorerte
traineeships?
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Diana Zeqa: Det er tanken

Marianne Müller: tenker det er lurt å se an fremover om fordelingen er tilstrekkelig, eller om man
bør øke

Åshild Seierstad: foreslår at man deler fondet frem til slutten nåværende styreperiode

Nytt forslag til vedtak
Go International-fondet fordeles mellom Seminar & Conferences og Professional Development frem til
31.07.2023.

Avstemming
Enstemmig vedtatt

10. Valg av VP ALD for perioden 2023/2024
Rikke Jensen begrunner sitt motivasjonsbrev

Spørsmål og kommentarer
Ingen

Forslag til vedtak
Rikke Jensen som ny VP ALD i ELSA Bergen for perioden 2023/2024

Avstemming
Enstemmig vedtatt

11. Eventuelt
Ingen innkomne saker

Generalforsamling avsluttes 17:37
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